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Zpráva vystavovatelů z Informačního dne Univerzity Karlovy 
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 proděkanka pro přijímací řízení a informační technologie 

OD: Tereza Mrázková 

Michaela Švejnohová 

Lukáš Vacek 

DATUM: 13. 11. 2016 

  

Vážená paní proděkanko, 

jako prezentátoři fakulty na Informačním dni Univerzity Karlovy 2016 předkládáme zprávu 

o prezentaci fakulty dne 12. 11. 2016.  

Expozice a její návštěvnost 

Informační den Univerzity Karlovy se 

konal již tradičně v areálu Albertov. 

Opět jsme se shodli na tom, že areál 

Albertov rozhodně není nejvhodnějším 

místem ke konání akce. Hlavním 

nedostatkem byl fakt, že se přednášky 

některých fakult konaly v jiné budově, 

než měly tyto fakulty svůj stánek, 

přičemž tento problém se týkal právě 

PRF UK.  

Stejně tak do studentské kavárny se 

uchazeč dostal až po průchodu přes dvůr 

Purkyňova ústavu. Domníváme se, že v 

příštích letech by byla ke konání 

Informačního dne mnohem vhodnější 

budova Právnické fakulty, do níž by se pohodlně vešly stánky všech fakult, studentská kavárna i 

doprovodný program. Stejně tak budova umožňuje pořádání souběžných prezentací několika fakult s 
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dostatečnou kapacitou přednáškových sálů. I dopravní dostupnost je minimálně na stejné úrovni jako 

dostupnost areálu Albertov. 

Co se stánku týče, letošním rokem jsme byli umístěni jako již tradičně mezi Filozofickou fakultou a 

Teologickou fakultou. Tím, že byl dán větší prostor mezi Filozofickou fakultou a naší Právnickou 

fakultou, mohli jsme využívat pro komunikaci s uchazeči vhodně i boční stranu stánku. Počet 

uchazečů, kteří zavítali k našemu stánku, odhadujeme na 150. Tento počet odvozujeme od počtu 

vydaných informačních brožur pro uchazeče o studium, které jsme rozdali.  

Stran oblečení jsme nedostali žádné určité pokyny ani doporučení. Stejně tak nám tentokrát nebyla 

poskytnuta šála s nápisem Univerzita Karlova, jako minulý rok. Pouze do Studentské kavárny bylo 

doporučeno využít trička, které jsme případně vlastnili z Gaudeamu a podobných akcí z minulých let.  

Personální zajištění prezentace 

Přestože univerzita v rámci prezentace dlouhodobě koncipuje expozice pro dva vystavovatele, nadále 

platí naše doporučení, aby byla v případě naší fakulty sjednávána možnost přítomnosti tří 

vystavovatelů. Množství zájemců o náš stánek zůstává zvláště v poledním čase tradičně vyšší než u 

většiny ostatních fakult, byť se i jiné fakulty potýkají s velkým náporem zájemců. Ve třech lidech 

máme více možností oslovovat i uchazeče ve frontě ke stánku a řídit částečně dav zájemců směřujících 

k nám. Nedomníváme se, že by se tím jakkoli narušoval koncept expozice, zvláště uvážíme-li, že se 

kolem stánků pohybují desítky uchazečů, a na první pohled tak lze těžko poznat, kolik vystavovatelů u 

stánku dané fakulty je. 

Prezentační materiály 

Při prezentaci jsme využívali informační brožuru pro uchazeče o studium, brožurku s podmínkami 

přijímacího řízení, leták s informacemi k přijímacímu řízení od společnosti SCIO a ukázky testů OSP 

a ZSV. Při veletrhu jsme spotřebovali zhruba 150 brožur a stejný počet informačních listů SCIO.  

Jako propagační materiál jsme rozdávali i obyčejné krátké tužky s nápisem Právnická fakulta UK, o 

které byl spíše menší zájem. Někteří jedinci ale nad nimi projevili o to větší nadšení.  

Komunikace s uchazeči 

Jako vždy se snažíme uchazečům nabídnout komplexní oficiální i neoficiální informace volené vždy 

podle ročníku střední školy, v němž se uchazeč nachází a podle skutečnosti, zda jsou práva jedinou 

oborovou volbou uchazeče, či zda proti právům zvažuje i další obory ke studiu. V průběhu rozhovoru 

se zajímáme také o to, jaké je předpokládané kariérní a profesní směřování uchazeče i jeho 

předpokládané zaměření v rámci práva.  
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Dotazy uchazečů tradičně směřovaly na podmínky přijímacího řízení, často jsme slyšeli „já chci slyšet 

vše o právech“. Přesto se objevila též řada uchazečů s konkrétními dotazy. Taktéž jako minulý rok se 

objevovali uchazeči i se svými, mnohdy více aktivními co se dotazů týče, rodiči.  

Uchazeče jsme aktivně zvali na Den otevřených dveří PRF UK. Upozorňovali jsme je též na náš 

fakultní facebook pro uchazeče a možnost individuálních prohlídek fakulty. 

Studentská kavárna 

Všichni velmi kvitujeme nápad studentské kavárny, přesto máme pár výhrad, v zásadě stejných jako 

minulý rok. Funkčnost 

tohoto konceptu byla totiž 

výrazně omezena 

harmonogramem celého 

Informačního dne, dle 

kterého byly ve studentské 

kavárně dopoledne 

zastoupeny humanitně 

zaměřené fakulty (tedy i 

fakulta právnická), které 

byly odpoledne vystřídány 

zástupci z technických a 

přírodovědeckých fakult. Ovšem mnoho humanitních fakult mělo své přednášky až odpoledne (FHS, 

FF, PrF!) a naopak.  Proto bychom uvítali změnu harmonogramu, ve kterém by se naše účast ve 

studentské kavárně posunula ideálně až na čas po přednášce, tedy odpoledne.  

Závěr 

Závěrem můžeme konstatovat, že průběh Informačního dne UK ročníku 2016 považujeme za zdařilý, 
přestože zaznamenáváme menší účast uchazečů než minulý rok a výrazně menší účast než na 
veletrzích Gaudeamus. Po diskuzi jsme usoudili, že slabší účast může spočívat i v nedostatečné 
propagaci Informačního dne UK.  

 

Tereza Mrázková 

Michaela Švejnohová 

Lukáš Vacek 
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